
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 24. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 367
Kan ministeren oplyse, om det er korrekt, at et samlet Vildtforvaltningsråd, alene med 
undtagelse af Danmarks Jægerforbund, har indstillet, at der indføres et arealkrav for jagt 
på kronhjort, og at dette var som følge af mange års forgæves forsøg på at få jægerne 
selv ad frivillighedens vej til at opnå en biologisk forsvarlig afskydning af hjorte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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